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Obrońca Giallorossich, Tin Jedvaj, rozmawiał z Sportske Novosti tuż po

pierwszej połowie sezonu z Romą. Wypowiadał się na temat Garcii,

Tottiego i swojej pozycji w drużynie.

 

- Nie jestem graczem pierwszej jedenastki. Czekam na swoją szansę, jednak w tym

momencie moja przyszłość jest jasna. Siedzę na ławce.

 

Mógłbyś opuścić klub na wypożyczenie?

 

- Chcę grać, oczywiście, jednak jestem spokojnym piłkarzem. Twardo stąpam po

ziemi. Jestem z tych, którzy mogą poczekać na odpowiedni moment do dokonania

skoku i chwytać dzień.

 

- Roma robi wielkie rzeczy i przychodzą wyniki. Mamy przed sobą tylko Juventus.

Nigdy nie przegraliśmy.

 

Rudi Garcia?

 

- W remisowych meczach z Cagliari, Sassuolo, Torino, Atalantą i Milanem zabrakło

nam koncentracji.

 

- W niedzielę jest bardzo ważny mecz z Juventusem. Jeśli wygramy, będziemy tylko

dwa punkty za nimi. W przeciwnym razie to utworzy różnicę.

 

Co sądzisz o kibicach Romy?

 

- Są świetni, fantastyczni, żyją dla Romy. Jeżdżą z nami wszędzie. Kiedy ich

spotykamy, proszą o autografy. Czekają pod Trigorią przed i po treningach. Żyją z
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graczami.

 

Francesco Totti?

 

- To historia Romy, legenda. Powiedział mi, że zrobiłem na nim dobre wrażenie i z

powodu, iż jestem młody, to mam wielką karierę przed sobą.

 

- Każdy gracz Romy ma wielki szacunek do nowych. Nawet De Rossi dał mi wiele

rad.
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